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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2018-04-09 Ordförande: Karin Axelsson 
 Tid: 9,00-10,30 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:           Birgitta Huovila 
   Kassör   Lena Mattsson 
  Ledamot: Ingela Lindau 
  Ledamot: Lars Isaksson  

  Ledamot: Anne Nanngård 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Agneta Lejmyr   
  Ersättare: Ruth Wernolf Nyberg 
  Ersättare: Gunilla Steen  
  Ersättare: Lars Waldén  
   Ersättare: Ann-Christine Johansson  
  Ersättare: Siv Jönsson 
  Ersättare: Ingvar Johansson  
  Ersättare: Ann-Kristin Roos 
  Adjungerad:          Gunilla Andersson  
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Karin Axelsson hälsade alla välkomna och föreslog en presentations runda, 
därefter förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter med tillägget § 5 a val av kassör. 
  
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Lisen Ekdahl. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Årsmöte protokollet är utskickat till alla, ingen anmärkning. Till handlingarna. 
 
§ 5 a Val av kassör  
Styrelsen beslöt enhälligt att välja Lena Mattson till kassör. 
 
§ 5b Ekonomin 
Ann-Kristin Roos redogjorde för det ekonomiska läget och ordet lämnades fritt, styrelsen 
beslöt att godkänna rapporten. Kassan kommer att lämnas över till den nya kassören. Ett möte 
med banken är planerat. För att underlätta för kassören med alla kontanter beslöt styrelsen att 
det skall ansökas om loomi (insättning i servicebox). 
 
§ 6 Golvvård 
Lisen kungjorde att golvet är slitet pga. slitage och dragning av möbler och behöver 
underhållas med ny beläggning. Beslut att överlåta ärendet till AU för beslut och besked till 
styrelsen vid nästa möte.   
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§ 7 Konstbelysning 
Belysningen över konsten i caféet är inte tillräcklig, ett anbud från AD Lumen på sammanlagt 
13 400 kronor inklusive moms. Styrelsen beslöt att gå vidare med frågan. 
 
 
§ 8 IT 
Det är oklart hur hörslingan fungerar, Lena kommer att redogöra för detta på nästa möte. 
Vår trådlösa hand mik ligger på otillåten frekvens och måste åtgärdas. 
Styrelsen beslöt att installera 4 nya sändare och mottagare till en kostnad av 23 000 kr 
inklusive moms. 
Lars har uppdaterat nätet i lokalerna till 30 mb. 
 
§ 9 Damernas fest 
Styrelsen godkände att det anordnas en liten fest för damerna i köket. 
 
§ 10 Skrivelser 
Det fanns inga skrivelser att behandla. Lisen betonade att föreningarna måste använda 
föreningsnamnet och inte bara Senioren adress, för att det skall komma rätt. 
 
§ 11 Rapporter 

 Diabetesföreningen har ett evenemang på kulturhuset den 21/4 kl. 14.00 där     
ungdomar som beträtt Kebnekajse kommer att berätta om äventyret. Alla är välkomna. 

 Ingvar rapporterade från ett möte med Skånetrafiken, ordförande tar med 
information till nästa möte. 

 Siv rapporterade från ett möte med Emilie Sundén om det nya hälso- och sjukvårds-
avtalet. 

 
§ 12 Övriga frågor 
Alla har ännu inte betalt för kopieringen för 2017. Fr.o.m. i år kommer det att gå direkt till 
föreningarna 
 
Vi skall anordna Pensionärens dag onsdag 23/5 kl. 9.00-11.30 och bjuda in Emilie Sundén 
För att tala om det nya hälso- o sjukvårdsavtalet. Lisen, Ruth o Siv jobbar med detta. 
 
Det behövs medhjälpare att bära möbler vid storstädningen under sommarstängningen, vi 
fastställer dag på nästa möte. 
     
§ 13 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är den 14/5 och au 7/5 
 
§ 14 mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
Birgitta Huovila                   Karin Axelsson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Karin Axelsson 
 
                     Lisen Ekdahl 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Lisen Ekdahl                                                                 


